
 

Principiell arbetsgång gällande Heta Frågor 
Årsmötet 2023 beslutade att föreningen ska avsätta medel och resurser för att fånga upp och utreda 

Heta Frågor i branschen. Se motion daterad 16 februari 2023 för mer bakgrund. BRA ska alltså inte 

projektera lösningar i första hand utan eftersträva en samordnad tolkning av krav och 

säkerhetsnivåer och en höjning av kunskapsläget som kan hjälpa alla medlemsföretag och branschen 

att göra rätt. 

 

Kriterier 

Grundläggande kriterier för en Het Fråga är: 

1. En fråga som har en beaktansvärd betydelse för brandsäkerheten och för branschen. 

2. Det ska finnas ett behov av att utreda frågan snabbt. 

3. Det ska finnas en rimlig möjlighet att utreda frågan. 

Arbetsgång 

1. En fråga anmäls till någon i styrelsen. Detta ska göras skriftligt men i övrigt så finns inga 

formella krav på vem som får göra detta eller hur detta ska göras.  

2. Frågan behandlas av styrelsen då den finner det lämpligt. 

Styrelsen fungerar som en gatekeeper tar beslut om en fråga uppfyller uppsatta kriterier eller 

inte. 

3. En fråga som bedöms uppfylla kriterierna ska sedan utredas gällande genomförande, 

finansiering och om det är sannolikt att ett användbart resultat kan förväntas. 

4. En fråga som utifrån ovanstående bedöms som vettig att gå vidare med tilldelas en ansvarig 

person från styrelsen. Denna person tar sedan fram en budget, tidplan och förslag på 

personer (dvs experter i aktuellt ämne) som är lämpliga att utföra jobbet.  

5. Styrelsen tar beslut om att genomföra eller inte. 

Detta är bara en generell arbetsgång och olika typer av frågor kan behöva hanteras på olika sätt. Med 

målet i fokus och ett pragmatiskt tillvägagångssätt så bör man kunna anpassa detta så det kommer 

medlemmarna och branschen till nytta på bästa sätt. 

Kommentar gällande FoU 

Det finns även möjligheter att ansöka om bidrag till forsknings- och utvecklingsprojekt om de 

uppfyller kriterierna 1 och 3 ovan. Bedöms frågan tillräckligt viktig så finns det medel avsatta för att 

stötta sådana projekt. Välkommen att skicka in en ansökan till styrelsen.  
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